
 

                     
PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 

i Przewodniczących Osiedli w dniu 23.06.2022r. 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacje o stanie gminy za 2021 rok. 
2. Informacje o Funduszu Sołeckim. 
3. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Ulotka z Programu Czyste powietrze dot. ocieplenia domu, nowe ogrzewanie. 
 Gazety Sołeckie. 

 
Pani Sekretarz przywitała wszystkich zgromadzonych w sali konferencyjnej 

i przedstawiła planowany program narady. Poprosiła zgromadzonych o uzupełnienie swoich 
adresów mailowych oraz o przekazanie mieszkańcom informacji o możliwości zapisania się do 
systemu SMS. 

 
Ad.1/ Informacje o stanie gminy za 2021 rok. 
 

Burmistrz Pan Piotr Kozłowski omówił budżet Gminy Kozienice na rok 2021: 
Dochody: 251 554 121,65 

Wydatki:  199 910 368,47 

Wolne środki: 42 201910,42 

Zadłużenie Gminy za rok 2021: 
51 791 283,12 

Zadłużenie w porównaniu do 2018zmalało o: 
2 946 189,30 

W sumie wszystkich inwestycji było 73 między innymi: 
 budowa stref zielonych przy szkołach PSP Nr 1 i PSP Nr 4, 
 budowa przedszkola integracyjnego Nr 2 w Kozienicach, 
 rozbudowa targowiska, 
 rozpoczęto prace nad zadaszeniem boiska przy ZS Nr 1 w Kozienicach, 
 koniec budowy sali w Stanisławicach w 2021, 
 przewidziane zakończenie prac sali gimnastycznej przy szkole PSP Nr 3 K-ce  w 2022 roku, 
 budowa skateparka w Św. Górnych, 
 modernizacja skateparku w Kozienicach, 
 przebudowa budynku po szkole w Kociołka na Centrum Opiekuńczo-Mieszkaniowe, 
 uruchomienie nowego budynku dla Centrum Usług Społecznych, 
 powstanie Klubu Seniora w Św. Górnych, 
 powstanie świetlic środowiskowych dla dzieci, 



 

 przebudowa budynku po szkole w Nowej Wsi na Środowiskowy Dom Samopomocy – 
obiekt ma służyć mieszkańcom nie tylko gminy ale również całego powiatu, 

 wsparcie dla OSP - zakup samochodu, 
 otwarcie nowej remizy OSP w Nowej Wsi, 
 wsparcie dla budowy oczyszczalni w Ryczywole, 
 modernizacja systemu oczyszczalni wody – ozonowanie, 
 uczestnictwo w budowie kolei, 
 współuczestnictwo w budowie mostu na rzece Wiśle, 
 przebudowa drogi krajowej 
 wsparcie dla innych podmiotów (powiat, szpital, szkoły średnie i drogi powiatowe), 
 pomoc dla Państwowej Straży Pożarnej, 
 programy prozdrowotne w „Przychodniach Kozienickich” (szczepienie przeciwko 

pneumokokom 65+, szkoła rodzenia, kursy pierwszej pomocy), 
 wsparcie dla organizacji pozarządowych, 
 odnowienie na cmentarzu Grobu Nieznanego Żołnierza, 
 zainstalowanie 4 toalet podłączonych do kanalizacji. 

 

Plany na przyszłe lata to między innymi remont biblioteki publicznej, nowy plac zabaw nad 
jeziorem i budowa nowego bloku na osiedlu Polesie.  

Zastępca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski poinformował 
zgromadzonych o możliwości składania wniosków o przyznanie dotacji na wyminę źródeł ciepła 
w celu ograniczenia zanieczyszczenia powietrza na terenie Gminy Kozienice w terminie  
od 27.06.2022 r. do 08.07.2022 r. Regulamin i wniosek zamieszczony jest na stronie 
internetowej Urzędu Miejskiego.  
Przypomniał również o obowiązku składania „Deklaracji dotyczącej źródeł ciepła i źródeł 
spalania paliw”. Jeśli deklaracja nie zostanie złożona w terminie, to właścicielowi budynku grozi 
kara grzywny do 500 zł, a jeśli sprawa trafi do sądu - do 5 tys. zł. Wspomniał również o nowych  
– uproszczonych – zasadach funkcjonującego już w naszej gminie Programu „Czyste Powietrze”, 
w ramach którego przyznawane jest dofinansowanie na wymianę źródła ciepła oraz 
termomodernizacje budynku. Urząd Miejski w  Kozienicach oferuje pomoc w wypełnieniu 
wniosków w Punkcie Konsultacyjnym Programu „Czyste Powietrze” codziennie w godzinach 
pracy urzędu (pokój nr 124) lub kontakt telefoniczny (numer telefonu 611 71 52). 

Ad. 2/Informacje o Funduszu Sołeckim. 
 Sekretarz Gminy Pani Sylwia Wąsik przypomniała o możliwości uchwalania  
przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego poprzez Radę Sołecką a informacje o wysokości 
funduszu sołeckiego na 2023 rok sołtysi otrzymają do końca miesiąca lipca.   

Ad. 3/Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 

1. Czy UM mógłby wykonać tablice informacyjne przy budynku Hamerni gdzie kiedyś 
produkowany był Sztucer Kozienice, mogile Denów w Parku Miejskim i przy kapliczce 
przy ulicy Lubelskiej? Takie tablice przybliżyłyby historię tych obiektów. 

2. Czy można wykonać fragment chodnika/może brukowego/ pomiędzy mogiła 
pomordowanych partyzantów a mogiłą Denów (obecnie jest tam wyznaczone przejście 
nieutwardzone)? 

3. Czy można wykonać ogrodzenie Parku Miejskiego od ulicy Parkowej (obecnie jest 
zniszczony i nie wygląda reprezentacyjnie)? 

4. Wskazane jest aby przy każdym przystanku Metrobusa znajdowała się ławka szczególnie 
przydała by się osobom starszym, które korzystają z komunikacji. 



 

5. Czy można zamontować lustro w okolicy wyjazdu z parkingu bloku Hamernicka 8? 
6. Jakie są plany odnośnie naprawy uszkodzeń na rondzie Hamernicka – Nowy Świat? 
7. Czy można podjąć działania w celu położenia kilku metrów chodnika łączącego parking  

ze schodami przy przedszkolu nr 4? 
8. Czy UM mógłby spróbować wpłynąć na zarządcę terenu wokół marketu Stokrotka aby 

naprawił ubytki w asfalcie które znajdują się na terenie zlokalizowanego tam parkingu? 
9. Czy UM mógłby usunąć z terenu miasta (wpłynąć na zarządców) nieaktualne tablice 

infor.-reklamowe zlokalizowane przy ciągach komunikacyjnych.  Wiele z tych tablic 
zostało postawionych co najmniej kilkanaście lat temu, w międzyczasie firmy, lokale 
poupadały a tablice pozostały – poprawiłoby to estetykę przestrzeni miejskiej? 

10. Czy można poprawić widoczność znaku „Strefa zamieszkania” na ul. Hamernickiej przy 
rondzie Hamernicka – Nowy Świat? 
 

Sołtys wsi Nowa Wieś Pan Sylwester Luśtyk  podziękował Burmistrzowi za inwestycje w 
miejscowości Nowa Wieś. 
 

Sołtys wsi Ruda Pan Michał Giza, zawnioskował o: 
        - naprawę zapadającej się drogi przy posesji 3A, 
        - wykoszenie poboczy,  
 
Sołtys wsi Janów Pan Stanisław Bielas, zawnioskował o: 

- wykoszenie poboczy, 
- naprawa drogi, 
- opryskać chodniki, 

Sołtys wsi Przewóz Pan Andrzej Lenarczyk, zawnioskowała o: 
- naprawa drogi 

 
Na zadane pytania i wnioski zainteresowanych odpowiedzi na bieżąco udzielał: 

1. Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 
- dopłat do węgla, 
- zmiany organizacji ruchu, 
- naprawy dróg, 
- padłych zwierząt, 
- inwestycji, 
- schronów, 
- zmiany organizacji ruchu 

2. Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy Kozienice w sprawie: 
- funduszu sołeckiego – wyjazd na wydarzenia kulturalne, 

 

Pan Burmistrz zachęcał do udziału w różnych imprezach gminnych. W tym roku Dożynki 
Gminne odbędą się w Stanisławicach 21.08.2022r. a Powiatowe na terenie Gminy Głowaczów 
28.08.2022r. 
           Na zakończenie narady Pani Sylwia Wąsik podziękował zebranym za przybycie informując 
jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie  
im się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                                                                        


